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Abstract (en)
The bulk-material container (2) is subdivided by a preferably displaceable transverse wall (6) into two container spaces (3,4) arranged one behind
the other in the longitudinal direction of the vehicle. The dumping space (5) in the dumping housing (8) is subdivided by means of a longitudinal wall
(13) and/or chute (14) into part regions which are located next to one another and of which one can be cleared into the front container space (3) by
means of a conveyor zone (12) and the other into the rear container space (4) by means of a loader (18,19,20). <IMAGE>

Abstract (de)
Der Schüttgutbehälter (2) ist durch eine vorzugsweise verschiebbare Querwand (6) in zwei in Fahrzeuglängsrichtung hintereinanderliegende
Behälterräume (3,4) unterteilt. Der Einschüttraum (5) im Einschüttgehäuse (8) ist mittels einer Längswand (13) und/oder Rutsche (14) in
nebeneinanderliegende Teilbereiche unterteilt, von denen einer mittels einer Förderstrecke (12) in den vorderen Behälterraum (3) und der andere
mittels enes Ladewerkes (18,19,20) in den hinteren Behälterraum (4) ausräumbar ist.
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